
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

z 1. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 26. 1. 2017 
 od 18:00 do 19:30 hodin na sále Obecního domu 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Jaroslav Flieger, Alice Mitrušková, Ing. Libor Kunte, 
Radek Burián, Jiří Zach, Jan Ihnát, Ing. Petr Hodboď   
 
Omluvena byla: Hana Didíková 

 
01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení: Jiří Zach, Alice Mitrušková, Radek Burián 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
02 – Schválení doplněného programu 1. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje doplněný program 1. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice 
v roce 2017. 

Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 

3) Zpráva o hospodaření obce za období 1-12/2016 

4) Rozpočtové opatření č. 7 

5) Podání žádosti o dotaci na nový nábytek na sál 

6) Zhotovitel opravy půdní místnosti na OÚ a podpis smlouvy 

7) Projektová dokumentace, zkapacitnění dešťové kanalizace u školy, podpis smlouvy 

8) Zásady pro poskytování dotací spolkům 

9) Podání žádosti o dotaci na výstavbu nové hasičské zbrojnice 

10) Veřejná sbírka – oprava zvonu na kostele 

11) Vypracování územní studie-prostranství v okolí OÚ a park pod OÚ 

12) Záměr prodeje pozemku st. p. č. ½ 

13) Žádost o finanční dotaci ČSŽ 

14) Žádost o finanční dotaci Triangl 

15) Žádost o finanční dotaci TJ SK Markvartice 

16) Žádost o finanční dotaci Myslivecký spolek Skalka 

17) Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti a smlouva o právu 

provést stavbu č. IV-12-4015143/001-DC, p. p. č. 3219 

18) Souhlas s výstavbou základové stanice Vodafone a uložení přívodního el. kabelu 

19) Podání žádosti o dotaci na opravu přístavby MŠ 

20) Spolufinancování na výstavbu hasičské zbrojnice v případě schválené dotace  

21) Diskuze a závěr 

 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 



 
03 –  Zpráva o hospodaření obce 1-12/2016 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o hospodaření obce Markvartice za období 1-12/2016.  
 
Příjmy k 31. 12. 2016 – 26 877 173,87 – 99,71%  
Výdaje k 31. 12. 2016 – 28 117 644,35 – 91,49 %  
Stav na BÚ ČSOB k 31. 12. 2016    140 569,08 Kč  
Stav na BÚ ČNB k 31. 12. 2016   2 395 852,17 Kč  
Stav v pokladně k 31. 12. 2016                    0,- Kč 

 
04 – Rozpočtového opatření č. 7 

 
Starosta obce dává na vědomí Zastupitelstvu obce rozpočtové opatření č. 7, které je přílohou tohoto 
usnesení. 

05 – Podání žádosti o dotaci na nový nábytek na sál  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na nový nábytek na sál. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

06 – Zhotovitel opravy půdní místnosti na OÚ a podpis smlouvy 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele opravy půdní místnosti na OÚ (budoucí archiv) pana Rudolfa 
Čebiše a zároveň schvaluje podpis smlouvy se zhotovitelem. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

07 – Projektová dokumentace, zkapacitnění dešťové kanalizace u školy, podpis 
smlouvy 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje projektovou dokumentaci vypracovanou firmou AZ CONSULT spol. s r.o. na 
akci „Markvartice-zkapacitnění dešťové kanalizace u školy se zaústěním do vodoteče Bystrá“ za cenu celkem 
s DPH 78 650,- Kč a zároveň schvaluje podpis smlouvy. Rozpočet je přílohou usnesení. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

08 – Zásady pro poskytování dotací spolkům 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje zásady pro poskytování dotací spolkům, které byly řádně vyvěšeny na úřední 
desce i na webu obce. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

09 – Podání žádosti o dotaci na výstavbu nové hasičské zbrojnice 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na výstavbu nové hasičské zbrojnice.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

 



10 –  Veřejná sbírka – oprava zvonu na kostele 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnou sbírku na opravu zvonu na kostele. 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

11 – Územní studie veřejných prostranství v okolí obecního úřadu a parku pod 
obecním úřadem 

Zastupitelstvo obce schvaluje vypracování územní studie veřejných prostranství v okolí obecního úřadu a 
parku pod obecním úřadem včetně podpisu smlouvy s Ing. Vladivojem Řezníkem. Cenová nabídka je 
přílohou tohoto usnesení. 

 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

12 - Záměr prodeje pozemku st. p. č. 1/2 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje pozemku st. P. č. 1/2. 

 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
13 –  Schválení žádosti o finanční dotaci - ČSŽ  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na rok 2017 ve výši 40 000,- Kč na činnost Českého 
svazu žen, který se pravidelně podílí na organizaci a realizaci kulturně společenských akcí v obci. 
  
Pro 6 zastupitelů, proti 2 (Flieger, Zach), nikdo se nezdržel. 
 

14 Schválení žádosti o finanční dotaci - Triangl 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na rok 2017 na zapojení většího počtu obyvatel do 
společenského dění v obci z rozpočtu obce Markvartice pro spolek Triangl Markvartice z.s. ve výši 50 000,- 
Kč. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
15 – Schválení žádosti o finanční dotaci TJ SK Markvartice 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na rok 2017 na sportovní činnost z rozpočtu obce 
Markvartice pro TJ SK Markvartice ve výši 90 000,- Kč.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
16 - Schválení žádosti o finanční dotaci - Myslivecký spolek SKALKA 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o finanční dotaci na rok 2017 z rozpočtu obce Markvartice pro 
Myslivecký spolek SKALKA ve výši 20 000,- Kč. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 



 

 

17 - Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti a 
smlouva o právu provést stavbu č. IV-12-4015143/001-DC, p. p. č. 3219 

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene – 
služebnosti a smlouvu o právu provést stavbu č. IV-12-4015143/001-DC_Markvartice, p. p. č. 3219, nové 
kNN. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

18 - Souhlas s výstavbou základové stanice Vodafone a uložení přívodního el. kabelu 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje výstavbu základové stanice Vodafone ve věži kostela a uložení přívodního el. 
kabelu. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

19 - Podání žádosti o dotaci na opravu přístavby MŠ 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na opravu přístavby MŠ. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
  

20 - Spolufinancování na výstavbu hasičské zbrojnice v případě schválené dotace  

Zastupitelstvo obce schvaluje spolufinancování na výstavbu hasičské zbrojnice v případě schválené dotace. 
Obec zaplatí rozdíl mezi celkovými náklady stavby a poskytnutou dotací. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
DISKUZE 
 
p. Tulka – chtěl bych se zeptat, zda by šly dříve vyvěšovat usnesení a zápisy, dále bych chtěl poděkovat panu 
starostovi za spolupráci a za vstřícnost a pak bych chtěl požádat, zda by bylo možné zveřejnit program svazu 
žen a mysliveckého spolku Skalka 
starosta – pokusíme se vyvěšovat co nejdříve to bude možné, k tomu zveřejnění programů, mám v plánu 
udělat schůzku se všemi spolky a tam se dohodneme na podrobnostech, tak aby se jednotlivé akce spolků 
spolu nekryly 
p. Kopecký – já bych se chtěl zeptat, jak to vypadá s metropolitní sítí v obci a kolik se toho udělalo v roce 
2016 
starosta – firma Sitel bohužel začala dost pozdě, ale je již profouknutá celá nádražka, teď jen čekáme na 
lepší počasí a opět se na tom začne pracovat 
p. Kopecký – dále bych se chtěl zeptat, jestli je možné požádat o nějakou dotaci na opravu asfaltů v obci, je 
tu dost míst, kde je to už dost nutné – např. u p. Losové a u p. Baštrnáka, taky bych chtěl upozornit na 
oplocení u kovosu, je strašné, mělo by se s tím něco dělat a poslední věc, mělo by se tlačit na majitele 
vodovodu, aby se starali o to, aby bylo v obci i v letních měsících dostatek vody, aby nemuseli být obyvatelé 
nijak omezováni  
starosta- p. Jakeš má vody dost, ale bohužel firma SČVK nemá zájem od něj vodu brát, s SVS jsme 
v kontaktu, ale nevíme, kdy to vymění, pozastavili zatím i Kerhartice 
 p. Kopecký-ještě bych chtěl upozornit, že nad p. Pěnkavou někdo složil obrovské hromady hnoje a jakmile 
začne tát, tak to máme všichni v zahradách, jedná se o pozemky č. 3279 a 3280  



starosta – tyto pozemky má určitě pan Kosař, nikdo jiný 
p. Kopecký – ještě bych navrhoval u toho záměru prodeje pozemku spíše směnu, máme od nich něco 
pronajaté, tak vyměnit 
p. Koubek – bylo by potřeba pozvat už konečně toho p. Blahníka na schůzi sem, bylo mi slíbeno, ale zatím tu 
nebyl. Nelíbí se mi, co dělají, kropí to roundapem, i když se to nesmí, mají to správně sekat, zakazují nám 
hrázky a kameny, a to je proti rybářům 
starosta – pokusím se p. Blahníka pozvat na nejbližší veřejné zasedání 
p. Tulka – ty obecní kamery už delší dobu moc nefungují 
starosta – oni fungují, jen vy to nevidíte na stránkách, ale kdyby se něco stalo, dá se záznam z toho 
vytáhnout 
p. Hakl – kdy se budou vylepovat známky na popelnice 
starosta – nebojte bude to včas, do konce února firma AVE vyváží na staré známky, do té doby to bude určitě 
vylepeno 
p. Milichovský – okolo obecního domu smrdí septik  
starosta – to jen někdy, když je změna tlaku 
starosta – chtěl bych upozornit, že 30.-31. ledna bude pošta uzavřena, aby zde mohly být opět všechny 
služby, které dříve pošta byla schopna poskytovat 
p. Hakl – mě by zajímalo, kolik stojí obec pošta 
starosta – cca 250.000 až 300.000 ročně, ale to jsme věděli, když jsme do toho šli 
p. Milichovský – jde nějak vyčistit ten kanál u nás 
starosta – ty trubky jsou plné bahna, to víme a ŘSD by to mělo nějak řešit 
p. Koubek – tady před hospodou je pahejl, šlo by s tím něco udělat, je to nebezpečný a pokud možno udělat 
nový chodník od kapitána až k zastávce je v hrozném stavu a něco udělat s tím šíleným parkovištěm u 
kapitána 
starosta – ale to parkoviště přeci není naše, to musí upravit majitel a ne obec 
p. Hakl – prosím něco udělat se škarpami na I13, jsou celé zanešené 
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce.  
 

 
Zapisovatel:      Gabriela Vitoušová 
 
Návrhová komise:       Jiří Zach,  
              
       Alice Mitrušková 
    
       Radek Burián 
 
Ověřovatelé zápisu:     Jan Ihnát, 
 
       Jaroslav Flieger,  
 
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte,  
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
 
 
V Markvarticích dne 1. 2. 2017  
 


